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Protokół Nr 26/2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 23 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego  

w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1, o godzinie 8:00.  

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta Grudziądzki 

2. Marcin Dziadzio  - Wicestarosta Grudziądzki 

3. Krzysztof Klucznik  - Członek Zarządu 

4. Grzegorz Masiota  - Członek Zarządu  

5. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

1. Krzysztof Klonowski  - Przewodniczący Rady 

2. Monika Swół   - Skarbnik Powiatu 

3. Dorota Kaczerowska  - Sekretarz Powiatu 

4. Rafał Zieliński   - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

5. Hanna Lotarska  - Kierownik Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa i Edukacji 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z 25. posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie wydatków budżetowych  

na rok 2025. 

5. Informacja Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu na temat spraw bieżących.  

6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wprowadzenia Regulaminu udzielania 

zamówień publicznych. 

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na zadanie pn.: „Dostawa 

ergonomicznych biurek w ramach projektu „Wsparcie w obszarze zdrowia” oraz mebli biurowych  

dla Starostwa Powiatowego w Grudziądzu”. 

8. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski.  

9. Zakończenie posiedzenia. 
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Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich 

obecnych biorących udział w posiedzeniu. Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy  

5 na 5 Członków Zarządu. 

Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 23 stycznia 2025 r. stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 23 stycznia 2025 r. stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik stwierdził przyjęcie protokołu z 25. posiedzenia Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego. 

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Skarbnik Powiatu p. Monika Swół przedstawiła 

projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie wydatków budżetowych  

na rok 2025.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały.  

W związku z brakiem pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian  

w planie wydatków budżetowych na rok 2025. 

Uchwała Nr 26/5/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 23 stycznia 2025 r. w sprawie zmian w planie 

wydatków budżetowych na rok 2025 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego informacji 

Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu na temat spraw bieżących, w związku z czym 

Kierownik p. Rafał Zieliński poinformował o: 

- Trwającym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie polegające na przebudowie  

z rozbudową drogi powiatowej nr 1383C Dąbrówka Królewska-Gruta; 

- Przygotowaniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie polegające  

na przebudowie drogi powiatowej relacji Grudziądz-Kobylanka-Piaski wraz z budową drogi dla pieszych; 

- Przygotowaniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie polegające na budowie 

drogi dla pieszych w miejscowości Rogóźno;  

- Sporządzaniu zestawienia odnośnie wykonanych chodników od 2020 roku – zestawienie zostanie 

przygotowane w oparciu o zakres ilościowy i finansowy w poszczególnych latach; 
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- Wpływie 11 ofert w ramach postępowania na zadanie pn. „Wycinka drzew rosnących w pasie drogowym 

dróg powiatowych”. Kierownik przekazał, że pod uwagę brano zarówno cenę zakupu drewna 

pochodzącego z wycinki, którą wykonawca jest zobowiązany zapłacić zamawiającemu oraz 

wynagrodzenie za wykonanie przedmiotu umowy.  

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy został już wyłoniony wykonawca. 

Kierownik p. Rafał Zieliński powiedział, że najkorzystniejszą ofertę złożyła firma DRWALEX Wiesław Grzyb 

(Łęg Starościński), która do 27 stycznia br. musi uzupełnić dokumenty, po czym nastąpi podpisanie umowy. 

Oznajmił, że wyłoniona firma musi wykonać zadanie, zgodnie z umową, do 28.02.2025 r. Dodał, że oferty 

wpłynęły od różnych firm, z różnych części kraju. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zapytał, czy drewno jest liczone w metrach przestrzennych. 

Kierownik p. Rafał Zieliński odpowiedział, że drewno liczone jest w metrach przestrzennych, na podstawie 

szacunku brakarskiego.  

Członek Zarządu p. Grzegorz Masiota zapytał, czy drzewo w Pokrzywnie przy posesji byłego sołtysa zostanie 

wycięte w ramach omawianej wycinki. Dodał, że osoba ta jest niepełnosprawna i ma kłopot z wyjechaniem  

z posesji i włączeniem się do ruchu. 

Kierownik p. Rafał Zieliński powiedział, że sprawdzi tę kwestię na zestawieniu i powiadomi Członka Zarządu  

p. Grzegorza Masiotę. 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Krzysztof Klonowski powiedział, że mieszkańcy z Huty Strzelce i Zawdzkiej 

Woli zgłaszali niepokojący stan drogi (od drogi wyremontowanej w 2024 r. w kierunku miejscowości Święte). 

Kierownik p. Rafał Zieliński powiedział, że wykonano powierzchniowe utrwalenie nawierzchni drogi  

i pojedyncze ubytki mogą się pojawiać, zwłaszcza przy większym transporcie.  

Przewodniczący Rady Powiatu p. Krzysztof Klonowski zaproponował, aby sprawdzić stan drogi, która do tej 

pory miała dobrą nawierzchnię. Dodał, że mieszkańcy również zgłaszają stan drogi w miejscowości Nowe 

Stare Mosty. 

Kierownik p. Rafał Zieliński przyznał, że stan drogi w tej miejscowości z pewnością wymaga poprawy. 

Przy braku dalszych pytań i uwag posiedzenie opuścił Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu  

p. Rafał Zieliński, a dołączyła Kierownik Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa i Edukacji p. Hanna Lotarska.   

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik poprosił Kierownika Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa  

i Edukacji p. Hannę Lotarską o przedstawienie projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego  

w sprawie wprowadzenia Regulaminu udzielania zamówień publicznych. 
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Kierownik Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa i Edukacji p. Hanna Lotarska przedstawiła projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wprowadzenia Regulaminu udzielania zamówień publicznych. 

Wyjaśniła, że potrzeba zmiany wynika ze zmiany Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego  

w Grudziądzu. Dodała, że uzupełniono Regulamin o następujące kwestie: 

- w przypadku dostaw i usług termin składania ofert nie może być krótszy niż 7 dni, a w przypadku robót 

budowlanych nie może być krótszy niż 14 dni od dnia przesłania zapytania ofertowego do wykonawców, 

- odnośnie wyłączenia stosowania Regulaminu – należy przedłożyć wniosek o wszczęcie postępowania wraz  

z uzasadnieniem, dlaczego postępowanie ma zostać wyłączone ze stosowania Regulaminu (uzasadnienie musi 

być zatwierdzone przez Starostę), 

- po zakończeniu postępowania należy przekazać dokumentację do Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa  

i Edukacji. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy jest potrzeba przedstawienia całego Regulaminu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili takiej potrzeby. Następnie Starosta zwrócił się z pytaniem do Sekretarza 

Powiatu p. Doroty Kaczerowskiej i Skarbnika Powiatu p. Moniki Swół, czy analizowały Regulamin  

i czy wnoszą do niego uwagi. Sekretarz Powiatu i Skarbnik Powiatu nie wniosły uwag do Regulaminu. 

Przy braku pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego Członkowie 

Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wprowadzenia Regulaminu 

udzielania zamówień publicznych. 

Uchwała Nr 26/6/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 23 stycznia 2025 r. w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu udzielania zamówień publicznych stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa  

i Edukacji p. Hanna Lotarska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji  

na zadanie pn.: „Dostawa ergonomicznych biurek w ramach projektu „Wsparcie w obszarze zdrowia”  

oraz mebli biurowych dla Starostwa Powiatowego w Grudziądzu”. Wyjaśniła, że przedmiotem postępowania 

jest zakup 42 szt. ergonomicznych biurek, lecz zamówienie zostanie podzielone na części, ponieważ w ramach 

postepowania zostaną zakupione również szafy. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał Członków Zarządu, czy wnoszą pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały.  
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W związku z brakiem pytań i uwag Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wszczęcia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na zadanie  

pn.: „Dostawa ergonomicznych biurek w ramach projektu „Wsparcie w obszarze zdrowia” oraz mebli 

biurowych dla Starostwa Powiatowego w Grudziądzu”. 

Uchwała Nr 26/7/2025 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 23 stycznia 2025 r. w sprawie wszczęcia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na zadanie  

pn.: „Dostawa ergonomicznych biurek w ramach projektu „Wsparcie w obszarze zdrowia” oraz mebli 

biurowych dla Starostwa Powiatowego w Grudziądzu” stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 Kierownik Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa i Edukacji p. Hanna Lotarska przedstawiła także plan 

postępowań o udzielenie zamówień publicznych na rok 2025. Wyjaśniła, że obecnie zaplanowano cztery 

postępowania na dostawy na podstawie trybu podstawowego, tj.: 

1. Zakup serwerów, macierzy dyskowej, dysków do macierzy, systemu ADR, systemu Internet Security  

w ramach projektu „Cyberbezpieczny samorząd” – orientacyjna wartość zamówienia:  442 304,88 zł  

(II kwartał 2025 r.); 

2. Dostawa ergonomicznych biurek w ramach projektu „Wsparcie w obszarze zdrowia” oraz mebli  

dla Starostwa Powiatowego w Grudziądzu – orientacyjna wartość: 106 980,79 zł (I kwartał 2025 r.); 

3. Dostawa sprzętu komputerowego dla Starostwa Powiatowego w Grudziądzu – orientacyjna wartość:  

41 869,92 zł (III kwartał 2025 r.); 

4. Dostawa tablic rejestracyjnych dla Wydziału komunikacji Starostwa Powiatowego w Grudziądzu oraz 

odbiór tablic rejestracyjnych wycofanych z eksploatacji – przeznaczonych do utylizacji – orientacyjna 

wartość 160 000,00 zł (listopad 2025 r.). 

Dodała, że zaplanowano także trzy postępowania na usługi również w ramach trybu podstawowego, tj.: 

1. Wybór banku wykonującego bankową obsługę budżetu Powiatu Grudziądzkiego w okresie 3 lat – 

orientacyjna wartość zamówienia: 360 000,00 zł (II kwartał 2025 r.); 

2. Udzielenie kredytu długoterminowego – orientacyjna wartość: 632 380,52 zł (III kwartał 2025 r.); 

3. „Infostrada Kujaw i Pomorza 3.0” – orientacyjna wartość: 150 000,00 zł (IV kwartał 2025 r.). 

Kierownik p. Hanna Lotarska oznajmiła, że zaplanowano także zamówienia o wartości równej  

lub przekraczającej progi unijne na: 

 

 



6 
 

- dostawy: 

1. Zakup i dostawa 5 szt. nowych niskoemisyjnych autobusów dla publicznego transportu zbiorowego  

na terenie Powiatu Grudziądzkiego. Etap I – orientacyjna wartość zamówienia: 5 000 000,00 zł  

(luty 2025 r.); 

2. Zakup i dostawa 2 szt. nowych zeroemisyjnych (elektrycznych) autobusów wraz z infrastrukturą  

do ładowania dla publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Grudziądzkiego. Etap II – 

orientacyjna wartość: 5 000 000,00 zł (kwiecień 2025 r.); 

- usługi:  

1. Wybór operatora na świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu 

Grudziądzkiego – orientacyjna wartość: 60 000 000,00 zł (maj 2025 r.). 

Starosta p. Adam Olejnik powiedział, że wybór operatora na świadczenie usług publicznego transportu 

zbiorowego wiąże się z zabezpieczeniem środków przez samorządy gminne, a następnie zabezpieczeniem 

środków w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Grudziądzkiego.   

Członkowie Zarządu zatwierdzili plan, poprzez jego podpisanie. 

Plan postępowań o udzielenie zamówień publicznych na rok 2025 został opublikowany w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Grudziądzu.   

Starosta p. Adam Olejnik dodał, że wpłynęło pismo od grudziądzkiego klubu „Patyczaki” dotyczące 

ufundowania nagród. Dodał, że należy poinformować, że ze względu na lokalizację Powiat Grudziądzki  

nie może być fundatorem nagród, ale istnieje możliwość zaproponowania gadżetów promocyjnych. 

Kierownik p. Hanna Lotarska zapytała, jaką kwotę Zarząd Powiatu planuje przeznaczyć na nagrody w ramach 

konkursu plastycznego „Zapobiegajmy pożarom”. 

Wicestarosta p. Marcin Dziadzio zapytał, ile osób jest nagrodzonych. 

Kierownik p. Hanna Lotarska powiedziała, że są 4 kategorie i w ubiegłym roku nagrodzono 4 miejsca. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, jakie środki Zarząd Powiatu przeznaczył rok temu. 

Kierownik p. Hanna Lotarska powiedziała, że była to kwota nie większa niż 500 zł. 

Starosta p. Adam Olejnik oznajmił, że należy podwoić kwotę, ponieważ konkursy plastyczne cieszą się dużą 

popularnością.  
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Posiedzenie opuściła Kierownik Referatu Rozwoju, Bezpieczeństwa i Edukacji p. Hanna Lotarska.  

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do realizacji punktu posiedzenia dotyczącego spraw 

organizacyjnych, zapytań i wolnych wniosków, w związku z czym: 

1. Przewodniczący Rady Powiatu p. Krzysztof Klonowski poinformował o piśmie złożonym  

przez mieszkańca Łasina w sprawie przywrócenia pozwolenia na korzystanie z Jeziora Łasin Duże Zamkowe. 

Wyjaśnił, że w poprzednich latach wprowadzono na połowie Jeziora strefę ciszy, a następnie Rada Powiatu 

wprowadziła całkowity zakaz używania jednostek pływających z napędem spalinowym. Dodał, że całkowity 

zakaz wprowadzenia strefy ciszy został poparty podpisami dużej liczby mieszkańców. Przewodniczący Rady  

p. Krzysztof Klonowski oznajmił, że pismo wpłynęło do Burmistrza Miasta i Gminy Łasin, który przekazał  

je według właściwości do Rady Powiatu Grudziądzkiego. Dodał, że wnioskodawca złożył pismo w imieniu 

mieszkańców i sympatyków Jeziora. 

Członek Zarządu Powiatu p. Krzysztof Klucznik powiedział, że jest to wniosek złożony przez jedną osobę, 

natomiast nie jest znana opinia większości społeczeństwa. 

Starosta p. Adam Olejnik powiedział, że należy przyjąć pismo do wiadomości i rozważyć możliwość 

wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą. Dodał, że według niego, pismo nie ma charakteru petycji, natomiast 

można byłoby poprosić wnioskodawcę o pełnomocnictwo do reprezentowania mieszkańców i sympatyków 

Jeziora Zamkowego. Powiedział, że wówczas pismo powinno zostać rozpatrzone przez Komisję skarg, 

wniosków i petycji. Starosta p. Adam Olejnik powiedział, że Przewodniczący Rady p. Krzysztof Klonowski 

może zasięgnąć opinii obecnego dzierżawcy Jeziora, który był aktywną stroną przy wnioskowaniu  

o ustanowienie strefy ciszy, a także skorzystać z pomocy Sekretarza Powiatu od strony prawnej oraz w kwestii 

przyrodniczej zasięgnąć opinii pracowników z Wydziału Środowiska i Budownictwa. Dodał, że zapewne 

Przewodniczący Rady przedstawi niniejszą sprawę na posiedzeniu Komisji, gdzie zarówno Komisje, Radni,  

jak i Przewodniczący Rady mają możliwość podjęcia inicjatywy uchwałodawczej. Starosta p. Adam Olejnik 

oznajmił, że obecnie nie widzi podstaw do wywoływania projektu uchwały ze strony Zarządu Powiatu. 

Przewodniczący Rady p. Krzysztof Klonowski powiedział, że wniosek o wprowadzenie całkowitego zakazu 

używania jednostek pływających z napędem spalinowym na całej długości jeziora Łasin Duże Zamkowe złożył 

Przewodniczący Rady Miejskiej Łasina wraz z listą podpisów. Oznajmił, że po udzieleniu odpowiedzi  

do wnioskodawcy zostanie również wysłane pismo w przedmiotowej sprawie do Polskiego Związku 

Wędkarskiego.  

2. Starosta p. Adam Olejnik zapytał wszystkich obecnych na posiedzeniu, co sądzą na temat formuły  

i efektów spotkania ws. opracowania Strategii Rozwoju Powiatu Grudziądzkiego.  
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Przewodniczący Rady Powiatu p. Krzysztof Klonowski powiedział, że spotkanie uważa za bardzo udane  

i stwierdził, że zaangażowanie wszystkich obecnych na spotkaniu było bardzo duże, mimo godzin 

popołudniowych.  

Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że należy zwiększyć ilość argumentów z zakresu edukacji, ponieważ 

grupa pracująca nad tym zagadnieniem składała się przede wszystkim z przedstawicieli Grudziądza  

i pracowała w oparciu o miasto. Dodał, że silną stroną Powiatu jest dostęp do szkół i wszelkich usług  

w Grudziądzu, co jest szansą rozwoju, natomiast nie jest to w zakresie działania Powiatu. Podkreślił, że należy 

eksponować walory Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Łasinie. 

3. Przewodniczący Rady Powiatu p. Krzysztof Klonowski powiedział, że 22 stycznia br. Rada Miejska 

Łasina podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz Powiatu 

Grudziądzkiego. 

Starosta p. Adam Olejnik oznajmił, że na kolejną Sesję Rady Powiatu należy także przygotować projekt 

uchwały w ww. sprawie.   

W związku z brakiem dalszych spraw organizacyjnych i wyczerpaniem porządku posiedzenia Starosta 

p. Adam Olejnik podziękował wszystkim za udział i zakończył 26. posiedzenie Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bylińska 


